

No. 728. AGREEMENT FOR THE SUPPRESSION OF THE CIRCULATION OF OBSCENE PUBLICATIONS, SIGNED AT PARIS ON 4 MAY 1910, AS AMENDED BY THE PROTOCOL SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 4 MAY 1949¹

N° 728. ARRANGEMENT RELATIF À LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION DES PUBLICATIONS OBSCÈNES, SIGNÉ À PARIS LE 4 MAI 1910, MODIFIÉ PAR LE PROTOCOLE SIGNÉ À LAKE SUCCESS, NEW YORK, LE 4 MAI 1949¹

PARTICIPATION in the above-mentioned Agreement, as amended

PARTICIPATION à l'Arrangement sus-mentionné, tel qu'amendé

Instrument of acceptance of the Protocol of 4 May 1949 deposited on:

Instrument d'acceptation du Protocole du 4 mai 1949 déposé le :

2 December 1983

2 décembre 1983

CUBA

CUBA

(With effect from 2 December 1983.)

(Avec effet au 2 décembre 1983.)

With the following declaration:

Avec la déclaration suivante :

*[For the text of the declaration, see p. 428 of this volume —
Pour le texte de la déclaration, voir p. 428 du présent volume.]*

Registered ex officio on 2 December 1983.

Enregistré d'office le 2 décembre 1983.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 47, p. 159; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 8, 10 and 12, as well as annex A in volumes 952, 987 and 1249.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 47, p. 159; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 1 à 8, 10 et 12, ainsi que l'annexe A des volumes 952, 987 et 1249.